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REFERAT FRA WORKSHOP MED ELEVRÅDET VED ODDEMARKA SKOLE 

Det ble gjennomført workshop med elevrådet fra Oddemarka skole 29.08.2023.  

DELTAKERE 

Elevrådet: Elever ved 9. og 10. trinn. 

Ansatte ved skolen: Therese Fuglestad 

Kristiansand kommune, plan og bygg: Gisela Nilsen 

WSP: Sjur Egset 

OPPSUMMERING 

Opplegget:  

Elevene fikk informasjon fra Kristiansand kommune ved Gisela Nilsen om medvirkning fra barn og unge. Deretter ble det vist 

bilder av forlaget, oversiktskart og utomhusplanen, og forklart hvordan forslagsstiller ønsker å utvikle planområdet. Videre delte 

elevene seg i grupper og fikk utdelt flyfoto av Lund (se figur 1). På flyfotoet markerte de Oddemarka skole, prosjektet, skoleveien 

sin, områder de bruker på fritiden og liknende. De brukte gule lapper til å skrive ned punkter og områder ut fra en spørsmålsliste 

og supplerte/utdypet på ark:  

- Er det noen plasser du føler deg utrygg når du går/sykler 

til/fra skolen?  

- Er det noen plasser du ikke får lov til å gå/sykle (av dine 

foresatte)? 

- Er det noen farlige kryss der du går/sykler 

- Er det noen farlige kryss i nærheten av planområdet?  

- Er det dårlig belysning eller sikt der du går/sykler? 

- Er det dårlig belysning eller sikt i nærheten av 

planområdet?  

- Hva savner dere i området?  

- Hva skal til for at dere er mer ute/i aktivitet?  

- Hva er «kult» å gjøre i dag?  

- Hva er dere fornøyd med i dag?  

- Hvor «henger» dere i dag? Hva gjør den/de plassene så 

bra?  

- Hva skal til for å få dere mer ut?  

- Hvordan tror du trafikken blir når prosjektet er ferdig? 

- Tror du det kan bli noen utfordringer for gående eller 

syklende ved inn og utkjøringen til prosjektet? 

- Mangler det publikumsaktiviteter/næringstilbud i 

området i dag? I så fall hva? 

 

 

Generelt trives ungdommene veldig godt på Lund og de bruker mye av de tilrettelagte områdene, f.eks. fotballbanene, 

grøntområder, gatekjøkken, o.l. Elevene er ikke noe særlig i Bertesbukta, siden de opplever det er mye kriminalitet og rus der. 

Generelt syns de det kan være et utfordrende trafikkbilde og spesielt i områdene der det er graving/bygging.  

Trafikk 

• Trafikk er hovedbekymringen – Elevene fremhever at trafikksikkerheten er viktig pga. nærhet til barneskole og 

barnehage 

• Flere innspill på at det er ubehagelig å bevege seg i langs Nye Teglverks vei spesielt på baksiden av Rema 1000. Biler har 

høy fart i dette området. 

• Ved krysset Teglverksveien x Nye Teglverks vei har biler høy fart 
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• Kryssing av Østre Ringvei er vanskelig pga. mange biler 

• Noen av elevene følger søsken til skolen og er bekymret for inn og utkjøringen til prosjektet.  

• Redusere fartsgrensen i Nye Teglverksvei nord for Marviksveien 

• Se figur 2 for oppsummering på trafikk for alle grupper 

 

Ønsker seg / savner generelt på Lund: 

• Ungdommen ønsker seg mer sitteplasser 

• Ungdomskafe  

• Flere andre typer butikker 

• Flere fotballbaner i Marvika, helst ved vannet 

• Flere badesteder tilrettelagt med brygge 

• Paddelbane ute 

• Lekeplasser 

Ønsker for næringslokalet: 

• Ungdomskafe – Elevene ønsker å kunne jobbe der 

• Italiensk restaurant – må til kvadraturen for å gå på restaurant 

• Gatekjøkken med burger eller kebab 

• Det må ikke være for dyrt å kjøpe noe der 

 

 

 
Figur 1: En av gruppene sine tilbakemeldinger 
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Figur 2: Sitater/kommentarer fra alle grupper på trafikk 


